



YUKON CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2025/77 MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 8(1)(b) of the *Medical Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

- 1** The Manager, Health Professions is appointed as a deputy registrar of medical practitioners in Yukon.
- 2** The appointment of the Manager, Strategic Policy and Programs as a deputy registrar of medical practitioners in Yukon, made by Order-in-Council 2021/137, is revoked.
- 3** The appointment of Laurianne Grenier Deschênes as a deputy registrar of medical practitioners in Yukon, made by Order-in-Council 2022/11, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,

May 8, 2025

DÉCRET 2025/77 LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 8(1)b) de la *Loi sur la profession médicale*, décrète :

- 1** Le gestionnaire, professions de la santé, est nommé registraire adjoint des médecins au Yukon.
- 2** La nomination du gestionnaire, politique stratégique et programmes, à titre de registraire adjoint des médecins au Yukon, effectuée par le Décret 2021/137, est révoquée.
- 3** La nomination de Laurianne Grenier Deschênes, à titre de registraire adjointe des médecins au Yukon, effectuée par le Décret 2022/11, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

8 mai 2025

A handwritten signature in blue ink, reading "Laurianne Grenier Deschênes".

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon